



Mexico City, July 28th 2025

To the World Archery Community and all Members Associations,

Today our sport faces a historic moment, marked by the presidential election that will determine the path for the coming years.

Without a doubt, the common denominator among all World Archery member countries is the pursuit of well-being, safeguarding and ensuring that our sport continues to grow as part of the Olympic program and as one of the world's leading sports.

Today more than ever, we have a shared responsibility to evaluate our future as a federation and choose our next president in the best possible way. I am glad that, as one of the most important federations in the world, we have two options to choose from, because that shows that we are an increasingly free and democratic sport.

On behalf of World Archery Mexico, I would like to extend our recognition to Tom Dielen as a global sports leader with more than 25 years of experience, who has listened to and supported national federations working on comprehensive development and conflict resolution, allowing us to achieve stability and growth. At the same time, he has had diplomacy and vision to promote and negotiate initiatives such as the inclusion of compound archery in the LA 2028 Olympic program, a historic event for our sport.

Tom has been a leader and a friend with a sensitivity to understand the world and its differences, because our sport is global, diverse, and dynamic. Thanks to this empathy, archery is growing and will continue to grow with strength and passion.

I am confident that after the election in September, we will continue to work together for the greatness and development of our sport.

Sincerely,

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "GR", is written over a light blue circular watermark.

Gabriel Ramos
President
World Archery Mexico



Ciudad de Mexico, 28 de Julio 2025

A la comunidad Mundial de Tiro con Arco y Miembros Asociados,

Hoy nuestro deporte enfrenta un momento histórico, marcado por la elección presidencial para dirigir el camino de los próximos años.

Sin duda alguna el común denominador entre todos los países miembros de World Archery es la búsqueda del bienestar, la salvaguarda y garantía de que nuestro deporte seguirá creciendo como parte del programa olímpico y como uno de los principales deportes a nivel mundial.

Hoy más que nunca tenemos la corresponsabilidad de evaluar nuestro futuro como federación y elegir de la mejor manera posible a nuestro próximo presidente. Me alegra que, como una de las federaciones más importantes del mundo, tengamos dos opciones para elegir, porque eso habla de que somos un deporte cada día más libre y democrático.

Desde World Archery México, quiero extender nuestro reconocimiento a Tom Dielen como un líder deportivo mundial con más de 25 años de experiencia, que ha sabido escuchar y apoyar a las federaciones nacionales trabajando en el desarrollo integral y la resolución de conflictos que nos permiten tener estabilidad y desarrollo. Al mismo tiempo ha tenido la diplomacia y visión para impulsar y negociar iniciativas como el hecho de tener al arco compuesto dentro del programa olímpico LA 2028, un hecho histórico para nuestro deporte.

Tom ha sido un líder y un amigo con sensibilidad para entender el mundo y sus diferencias, porque nuestro deporte es global, diverso y dinámico. Gracias a esta empatía el Tiro con arco crece y seguirá creciendo con fuerza y pasión.

Estoy seguro de que después de la elección en septiembre, continuaremos trabajando juntos por la grandeza y desarrollo de nuestro deporte.

Atentamente

Gabriel Ramos
Presidente
World Archery México